

20 July 2017

20 يوليو 2017

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates
Fax: (04) - 3315148

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة
فاكس رقم: 3315148 - (04)

Attn: Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
(COO), Head of Operations Division

عناية السيد/حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي، رئيس تنفيذي العمليات، رئيس قطاع العمليات

Re: SHUAA Capital ("the Company") Executes Agreement for the Acquisition of Integrated Capital and Integrated Securities

الموضوع: شعاع كابيتال ("الشركة") توقع إتفاقية للاستحواذ على شركتي المتكاملة كابيتال والمتكاملة للأوراق المالية

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Please note that SHUAA Capital has today executed an agreement with Integrated Financial Group for the Acquisition of Integrated Capital and Integrated Securities. The transaction remains subject to regulatory approval.

يرجى العلم بأن شركة شعاع كابيتال وقعت اليوم اتفاقاً مع المجموعة المالية المتكاملة للاستحواذ على شركتي المتكاملة كابيتال والمتكاملة للأوراق المالية. علماً أن إتمام الصفقة يبقى خاضعاً لموافقة الجهات التنظيمية.

To that end, please find attached the press release that SHUAA intends to release to the media in this regard.

وفي هذا الخصوص، تجدون طيه البيان الصحفي الصادر عن الشركة والذي سيتم تعميمه على وسائل الإعلام فيما يتعلق بهذه الصفقة.

Sincerely yours,

شاكرين لكم اهتمامكم، وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،



Fawad Tariq-Khan
General Manager

فؤاد طارق خان
المدير العام

